

Licht trifft Geschwindigkeit.

Exhibiting the speed of light.



+SLV

WELCOME
TO THE SPEED OF LIGHT
EXHIBITION





CLIENT
SLV

PROJECT

SLV Visitor Center,
Übach-Palenberg

SERVICES

Overall Concept
Content + Motion Design
Graphic Design
Interface Design
Exhibition Design
Programming
Project Coordination
Project Realisation

www.dreiform.de

AUFGABE: Konzeption eines Showrooms, der das gesamte SLV Leistungsspektrum sowie die Markenwerte vermittelt.

LÖSUNG: Das SLV Visitor Center macht Lichtinnovationen und Logistikkompetenzen des internationalen Herstellers in einer interaktiven Licht- und Medieninszenierung unmittelbar und ganzheitlich erlebbar.

Architekt, Lichtplaner, Elektriker? Mithilfe einer App passt der Tour-Guide die Inhalte des Markenraumes auf die spezifischen Bedürfnisse der jeweiligen Besuchergruppen räumlich und zeitlich an. Ein dynamischer Lichtstrahl begleitet alle Bereiche des Showrooms, reale Produkte verbinden sich mit virtuellen Beleuchtungssituationen.

TASK: Conception of a showroom that conveys the entire range of SLV products and the brand values.

SOLUTION: The SLV Visitor Center makes the lighting innovations and logistics expertise of the international manufacturer come alive in an interactive light and media show, that is immediate and speaks to all the senses.

Architect, lighting designer, electrician? With the help of an app, the tour guide adapts the content of the brand space to the specific needs of the respective groups of visitors with regard to space and time. A dynamic light beam accompanies all areas of the showroom and allows real products to be combined with virtual lighting situations.

dreiform